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aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Trekpaardveulens  -  Blokstaarten

Sinds 2001 is het blokstaarten van trekpaarden verboden. Om diergeneeskundige 
redenen is het toegelaten, maar wat die redenen precies inhouden, is niet specifiek 
omschreven. Dat laat ruimte voor interpretatie en bovendien is het achteraf zeer 
moeilijk aan te tonen dat het couperen ten onrechte gebeurde.

Er bestaat geen twijfel over dat het blokstaarten van paarden een pijnlijke ingreep is die 
ook op langere termijn negatieve effecten heeft op het welzijn van de betrokken dieren. 
De Raad voor Dierenwelzijn besloot in 2007 dan ook dat het verbod op het blokstaarten 
gehandhaafd moest blijven. De vraag of de toegelaten uitzonderingen duidelijker 
moeten worden afgebakend, dringt zich op.

De Vlaamse overheid zou voorts een belangrijke rol kunnen spelen door de 
veulenpremie die wordt uitbetaald voor elk ingeschreven Belgisch trekpaardveulen, 
enkel toe te kennen voor veulens die niet geblokstaart zijn.

1. Heeft de minister zicht op het percentage jonge veulens dat geblokstaart wordt om 
medische redenen?

2. Wat is zijn standpunt en intentie ter zake?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 221 van 24 oktober 2014
van SOFIE JOOSEN

1. Er zijn geen precieze cijfers over het aantal veulens dat jaarlijks geblokstaart wordt, 
maar op basis van het aantal geblokstaarte trekpaarden dat aan tentoonstellingen en 
keuringen deelneemt, wordt dit aantal geschat op meer dan 90%. Het percentage 
van de geblokstaarte paarden dat écht om medische redenen die pijnlijke ingreep 
onderging, wordt door het Bureau van de Raad voor Dierenwelzijn op basis van 
bronnen uit de fokkerswereld en uit het diergeneeskundig beroep op vrijwel nul 
geraamd.

2. Het blokstaarten is een pijnlijke ingreep die terecht verboden is. Het is duidelijk dat 
er niet voor alle veulens die geblokstaart worden een diergeneeskundige indicatie is, 
maar momenteel moet de dierenarts die dergelijke ingreep verricht deze op geen 
enkele manier verantwoorden. Om paal en perk te stellen aan dit misbruik, zal ik 
voorzien dat de ingreep vooraf moet gemeld worden aan de Dienst Dierenwelzijn en 
dat een medisch dossier moet samengesteld worden waaruit duidelijk moet blijken 
dat de ingreep in kwestie weldegelijk noodzakelijk is. 
De veulenpremie betreft een bevoegdheid van de Minister van Landbouw.


